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Verslag Milieuraad – 20 juni 2024 

 
 
 
Aanwezig/afwezig:  zie bijgevoegde aanwezigheidslijst 
 
 
VERSLAG 

1. Verslag Milieuraad 21 maart 2024 
Christian Housiaux merkt op dat zijn vraag, via e-mail, om bepaalde punten op de agenda te 
plaatsen, regelmatig niet wordt gehonoreerd. Hij noemt enkele voorbeelden: het plaatsen van 
banken bij de Paterskerk, het gevaar van fietsers en steps voor voetgangers op de Beestenmarkt, de  
toegankelijkheid van bepaalde woongebieden voor hulpdiensten, de subsidie, voor de aanschaf van 
legkippen, …. Hierop wordt geantwoord dat als punten niet geagendeerd worden men altijd nog vrij 
is om deze in te brengen bij de Varia. 

 
2. Presentatie van de voortgang van het Lokaal Energie en Klimaatpact van stad Halle. 

Tessa De Marie, Deskundige duurzaamheid – Strategie & Coördinatie, geeft een presentatie van dit 
plan. 
De meeste doelen van het LEK zijn wat de realisatie betreft op schema. Alle tussentijdse resultaten 
staan vermeld in de bijgevoegde Ppt. 
N.a.v. de presentatie worden een aantal vragen gesteld: 
 Kunnen de doelen worden aangepast als er een nieuw stadsbestuur komt? Nee, dat zal niet het 

geval zijn. 
 Hoe kan je weten hoeveel duurzame renovaties er worden uitgevoerd? Dat is aan de hand van 

de premies die hiervoor worden desgevraagd. Het aantal zal feitelijk hoger liggen omdat er niet 
altijd en voor alles premies worde uitgekeerd. 

 Waarom worden niet alle wegenissen uitgevoerd in semi-verharding? Het is technisch niet 
mogelijk hiermee een even hoge belastbaarheid te verkrijgen als bij asfalt. 

 Hoeveel energie wordt er bespaard door in bepaalde delen van het openbaar domein de 
straatverlichting  te doven? Tessa deelt mee dat in de periode jan-juni 2023 er hierdoor 196 ton 
CO2 is bespaard. 

 Kan de bewonerskaart voor een eerste auto niet worden verhoogd zodat men meer geneigd is 
met een deelauto te gaan rijden? Het aantal deelauto’s stijgt al noemenswaardig zodat dit niet 
nodig is. 
 

3. Besprekingen 
a) Infiltratie van afvalstoffen in het natuurgebied(je) aan de De Boecklaan 

Er wordt een vieze derrie, waarschijnlijk via de riolering, geloosd in dit gebied. Schepen Marijke 
laat dit uitzoeken. 
N.a.v. dit gebied: Er zouden bomen worden geringd en na het afstreven worden gekapt. 
De boom bij de bushalte aan de De Boecklaan is omgewaaid. Kan er daar een nieuwe boom 
worden geplant 
 

b) Stand van zaken vergunningsaanvraag voor de bouw van 3 appartementengebouwen langs het 
kanaal, Nederhem fase 5bis. Zie hiervoor ook: 
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https://omgevingsloketinzage.omgeving.vlaanderen.be/2023078791 
Ook de 2e vergunningsaanvraag is geweigerd. O.a. omwille van het feit dat het plangebied in een 
overstromingsgebied ligt. De projectontwikkelaar Nederhem Vastgoed zal in beroep gaan. 
In de marge van dit agendapunt laat Schepen Marijke Ceunen weten dat de geplande bouw van 
de appartementen langs de Welkomstlaan (Abelenveld) niet doorgaat. De projectontwikkelaar 
heeft zich n.a.v. alle bezwaren teruggetrokken. 

 
4. Voorstel van leden voor agendapunten volgende vergadering 

Agnes Couturiaux wil graag het onderwerp Lichtpollutie op de agenda zetten en zal dit voorbereiden 
(evt. samen met Francine van Mercurius?) 
 

5. Nieuws van de verenigingen 
 Mercurius organiseert ook dit jaar weer de zonnekijkdagen. Deze worden gehouden op de Grote 

Markt en op het Stationsplein. 
 Mieke Debaerdemaeker meldt dat UNIZO een Kopstukkendebat organiseert. 

  

6. Varia 
 Christian Housiaux stelt voor de Roggemanskaai, ter hoogte van de nieuwe appartementen aan 

het kanaal, te ontharden en te beplanten.  
Ook pleit Christian voor het inzaaien van bloemenweides. Dit heeft volgens Christian een groter 
effect op de CO2-reductie dan bomen planten. 

 Christine Goessens vraagt wat er gaat gebeuren met de vijver voor de bieb.  Deze zal worden 
omgevormd tot een fontein in een pleintje. 

 De beloofde aanleg van de riolering in de Trompstraat te Lembeek. 
Vraag: Wordt er, zoals beloofd, deze legislatuur eindelijk nog begonnen met de aanleg van 
de riolering? ......... Wat is er aan de hand? 

 Uitkuisen van de 2 bovenlooptakken van de Villersbeek gelegen in de weide van het huis nr. 
62 in de Trompstraat te Lembeek. 
Vraag: Is er ondertussen door de stad al een beslissing genomen in verband met genoemde 
reiniging van de 2 grachten? 

 Het niet doorgeven door de stad Halle aan OVAM van de oude vervuilde stortplaats 
Berendries voor sanering. ( 
Vraag: Hoever staat het met dit dossier? Is het ondertussen overgemaakt aan OVAM, zodat 
ook de genoemde stortplaats op hun planning staat vermeld om gesaneerd te worden? 

 

Schepen Bram Vandenbroecke vraagt deze vragen per mail aan hem over te maken en hij zal dit 
verder (laten) uitzoeken. 

 
7. Afsluiting 
 

 Marcel Vermeir meldt dat hij nog steeds geen antwoord heeft gekregen op een drietal vragen  


